
Referat FAU møte 6.6.23 
Til stede: Isabell Krohn (5. trinn), Line Aanes (3.trinn) Maria Størksen (6. trinn), Lise Slettemoen 

(6.trinn), Charlotte Lundekvam (1. trinn), Ane Thorsen (1. trinn), Radoslaw Wodka (7. trinn), 

Elisabeth Alsaker (2. trinn), Torstein Hårklau (7. trinn), Beate G. Holmefjord (5. trinn) Rektor Kristian 

Arne Krog Arnestad var tilsted i første del av møte. 

 

AGENDA 

1. Rektors halvtime 

• Gladnyhet!  

2 Elever har kommet videre til finale i Pangealekene, dette er en matematikk 

konkurranse.  

Elevene fikk vite mandag denne uken at de var tatt ut til finalen som finner sted 

allerede lørdag 10. juni.  Skole har besluttet å støtte hver elev med 1500kr, Etat for 

skole støtter med samme beløp. FAU har fått henvendelse om de har anledning til å 

sponse.  

FAU har vedtatt at de støtter hver elev med 1500kr, dette ut ifra FAU sin 

økonomiske situasjon nå. Hvis dette blir aktuelt igjen i fremtiden oppfordrer FAU at 

det gjøres individuelle vurderinger ut ifra datidens situasjon. 

 

• Foreldremøte: 

Foreldremøte nå i vår har vært etterspurt. 

Kringlebotn skole har tradisjon for ett foreldremøte på høsten og 

utviklingssamtaler høst og vår. Dette er erfaringen rektor har fra tidligere skoler 

også.  

Loven sier at skolene er pliktig til ett foreldremøte i året og utviklingssamtale høst 

og vår.  

Det som har vært arrangert om våren er foreldrekveld i regi av FAU. I vår var det 

Team skyfritt fra Bergen kommune som hadde innlegg. 

 

• Ny ansettelser 

Ny avdelingsleder for småtrinnet er ansatt. Hun heter Rannveig Førre Brandt og 

kommer fra stillingen som avdelingsleder ved Smørås skole. Hun har tidligere vært 

lærer ved Kringlebotn. 

 

• Rynkebyløpet – barneløp for barnekreftforeningen. Skolen samlet inn 35 000kr, og 

ønsker å fortsette å støtte saken til neste år. 

 

• Belønning i forhold til søtsaker 

FAU har fått en del henvendelser om at det på ulike trinn ofte gis belønning i form 

av søtsaker. Rektor er ikke kjent med dette, men sier at slik skal det ikke være og vil 

ta dette opp. 

 

 

 



 

• Læringsmiljøprosjektet i regi av UDIR og UiS. 

Oppstartsmøte er gjennomført, skolen har begynt videre planlegging.  Det er satt 

opp et møte på høsten og ett tidlig januar. I perioden mellom møtene skal det 

jobbes aktivt med utviklingsområdene. 

 

 

  

2. Kort oppdatering etter kvalitetsoppfølgingsmøte  

FAU deltok i Kvalitetsoppfølgingsmøte i slutten av april sammen med rektor, 2 avd. leder, 1 

lærer, leder og nestleder fra elevrådet, SFO og PPT. Hovedtema var elevundersøkelsen,  

trivsel og trygghet på skolen. FAU synes det er bra at skolen har sagt ja til å være med i 

UDIR sitt læringsmiljøprosjekt. Det ble og fra FAU sin side lagt frem viktigheten av at elever 

med en diagnose tas på alvor, om det er ADHD eller dysleksi. 

 

3. Kort oppdatering etter 17.mai arrangement 

a. Det er laget en god oppsummering fra i år som kan videreføres til neste år. 

b. Regnskap er klart, men en sponser mangler. Oppgjør mellom FAU og idrettslaget er 

ikke gjennomført. 

 

4. Prioritering av saker for FAU til høsten. 

a. FAU må bli flinkere til å informere om kommende møter til sine trinn. Gjerne dele 

agenda for møtene og be om andre innspill.  

b. HVA ER FAU – sende ut info i begynnelsen av skoleåret, hvem er vi og hva gjorde vi i 

fjor 

c. Hold tråden på Dysleksi, leksehjelp, godt skolemiljø og foreldresamarbeid. 

d. Refleksuke – husk å være tidlig ute.  

 

5. Valg av representanter til FAU til høsten. FAU representanter velges for 2 år med unntak av 

1. trinn hvor man velger 1 representant for ett år og 1 for to år. Dette for å gi en kontinuitet 

i FAU. Følgene må velges til neste skoleår for å gjenopprette denne kontinuiteten. 

1.trinn: En for ett år en for to år  

2. trinn: Charlotte Lundekvam eller Ane Thorsen sitter ett år til + en for to år 

3. trinn En for ett år og en for to år  

4. trinn Line Aanes og en ny for to år 

5. trinn En for ett år og en for to år 

6. trinn Beate G. Holmefjord og en ny for to år  

7. trinn Lise Slettemoen og Maria Størksen 

Ny referent, kasserer og Leder må velges ved høstens første møte. Nytt styre må registreres i 

Brønnøysundregisteret. Ny Vippskonto, slik at man kan lage butikk valg, må bestilles. 

 

 



 

6. Leksehjelp 

Ifølge rektor er tilbakemelding fra de som benytter tilbudet om leksehjelp at de er 

fornøyde. Erfaringen fra da den var på ettermiddagen er at det er mye uro.  

FAU har diskutert og kommet med forslag om å dele leksehjelpen opp slik at det er to dager 

om morgenen, og to dager om ettermiddagen. Dette er tatt opp med rektor. Leksehjelpen 

planlegges etter at timeplanen er lagt. 

 

 

 

7. Innspill til forrige referat 

 

Foreldreundersøkelsen: 

Foreldreundersøkelsen ble gjennomgått av rektor i forrige FAU møte, resultatene i sin 

helhet se vedlegg fra rektor. 

 

Elevundersøkelsen: 

Elevundersøkelsen ble gjennomgått av rektor i forrige FAU møte. Den er obligatorisk for 6. 

og 7. trinn og frivillig for 5. trinn. Til neste år ønsker skolen at 5. trinn og skal gjennomføre 

denne for å ha sammenlikningsgrunnlag mot de to siste årene av barneskolen. 

Elevundersøkelsen kan alle gå inn og se for alle skoler i Norge på: Elevundersøkelsen – 

resultater (udir.no)  

 

 

Feil i skoleruten 

Det var i forrige referat beskrevet feil i skoleruten. Det skal være 6. planleggingsdager for 

lærer og 5 for SFO i kommende skoleår. Etter 1. februar kan ikke skolen selv endre dato på 

dagene for kommende skole år. Det vil bli noe endrer i forhold datoene grunnet deltakelse i 

læringsmiljøprosjektet og felles samhandlingsmøter. Rektor kommer med melding i Vigilo 

når skoleruten for neste skoleår er oppdatert. 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/

